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Zakup urządzenia do przeprowadzania bezpłatnych podstawowym badań medycznych, przywrócenie

schodów w ciągu pieszym przy ul. Alberta Schweitzera i ewentualna likwidacja linii 116 – to tematy

interpelacji radnych zgłoszone między sesjami Rady Miasta.

Radny Łukasz Gibała postuluje, by na wzór Warszawy, w ramach profilaktyki prozdrowotnej w

okolicach dużych węzłów komunikacyjnych zainstalować kioski telemedyczne, w których

mieszkańcy mogliby przeprowadzić bezpłatnie podstawowe badania. Urządzenie takie daje

możliwość przeprowadzenie badań w zakresie stanu układu krążenia (tętno, saturacja krwi,

częstotliwość oddychania), ciśnienia krwi i temperatury oraz wykonać analizę składu ciała (BMI,

WHR, wiek metaboliczny, zawartość tkanki tłuszczowej, itp.). – Mieszkaniec mimochodem może

zweryfikować, czy powinien udać się na wizytę u lekarza – przekonuje radny.

Radny Artur Buszek interpeluje w sprawie przywrócenia schodów zlokalizowanych w ciągu

pieszym przy ul. Alberta Schweitzera prowadzącym do placu zabaw. Schody zostały

zlikwidowane podczas remontu. Druga interpelacja radnego dotyczy niewystarczającego

czyszczenia jezdni w związku z pracami przy budowanej Trasie Łagiewnickiej. Jak informuje

radny w rejonie ul. Zbrojarzy i ul. Waleriana Łukasińskiego nagminnie zalega błoto na jezdni.

Radny Rafał Komarewicz chciałby uzyskać informację, czy planowane jest zawieszenie bądź

likwidacja linii autobusowej nr 116. Radny zaznacza, że tym autobusem dojeżdżają do pracy

mieszkańcy Skotnik i  zlikwidowanie tej linii byłoby dla nich dużym problemem.
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